
Styrelsen för Föreningen Rädda Badbryggan (802540-8140) får härmed avge årsredovisning 
för räkenskapsåret 2022. 

Verksamhetsberättelse  

Styrelsen för den ideella föreningen Rädda Badbryggan Kvarnåkershamn (RBK)har under 
2022 bestått av: 

• Stefan de Maré, ordförande,  

• Lennart Weiss, ledamot, vice ordförande 

• Anders Stenberg, ledamot, kassör 

• Joakim Freyschuss, ledamot, sekreterare 

• Tanja Cantell, ledamot 

• Eva Ekermann, ledamot 

• Leif Claesson, ledamot 

• Jan Lundqvist, suppleant 

• Peter Kovaleff, suppleant 

Ordföranden är vald på ett år medan ledamöter och suppleanter är valda på två år.  

Revisorer valda på ett år har varit: Tommy Båtelsson med Catarina Björlund som suppleant. 

Ett första konstituerande möte med RBK ägde rum den 18 augusti. Det första årsmötet med 
RBK under bildande (ub) och det första mötet med styrelsen för RBK ub ägde rum den 4 
september. Vid årsmötet valdes styrelse, revisorer samt antogs förslaget till stadgar. Enligt 
stadgarna kan både enskilda personer och juridiska personer medverka som medlemmar. 

Vidare beslutades om årsavgifterna för 2022 och 2023, både för individuella medlemmar 
(400 resp. 1 000 kr per medlem) och juridiska personer. Man beslöt även att sponsorer skulle 
inbjudas att medverka.  

Förutom ovan nämnda styrelsemöte har styrelsen haft tre protokollförda digitala möten 
under halvåret varav ett som RBK UB innan Skatteverket i slutet av september godkände RBK 
som ideell förening med organisationsnummer. Därmed kunde föreningen skapa både 
bankgironummer och swish konto.  

Antalet medlemmar uppgick i slutet av året till 109, varav ca 35 % var fastboende inom Silte 
området. Medlemmarna har bidragit med 43 600 kr. Särskilt betydelsefullt har även varit 
den stora tillströmningen av sponsorer, både privata och företags, vars antal uppgick till 25 i 
slutet av året och som bidragit med 162 500 kr. Till detta kan läggas vissa privata donationer 
och förbetalda avgifter. Tillsammans uppgick insamlade medel under året till 209 251 kr.  

För att stödja insamlingsarbetet har RBK upprättat en hemsida och skapat både en 
Facebookgrupp och Instagram konto. Dessutom har flera informationsbrev skickats ut under 
perioden. Ett allmänt informationsmöte ägde även rum i Silte hembygdsgård i början av 
november.  

Den största kostnadsposten, 80 000 kr, har utgjorts av reparationer och underhåll av 
badbryggan, bla har samtliga tvärbalkar i stål bytts ut. Den näst största posten är kostnader 
för reklam och PR, 6 250 kr. Sammanlagda kostnader under året uppgick till 86 948 kr. 



Under 2023 återstår framför allt att delvis riva och bygga upp två av de betongfundament, 
som är i mycket dåligt skick. Därmed skulle bryggan kunna användas kommande badsäsong. 

Bakgrunden till RBK:s tillkomst var Mark- och Miljödomstolens domslut i slutet av augusti att 
inte godkänna Södra Kvarnåkerhamn Samfällighetsförenings (SKS) beslut om ekonomiska 
åtaganden för en upprustning av badbryggan. Domslutet innebar att SKS, som ägare av 
bryggan, blev förhindrad att fatta nya beslut innebärande ekonomiska åtaganden för 
samfälligheten. Detta innebar i sin tur att bryggan, som var i akut behov av teknisk 
upprustning, inte längre kunde användas under kommande badsäsonger.  

Inget hindrade dock att frivilliga krafter inom ramen för en ideell förening samlade in medel 
för att på så sätt skapa möjligheter för nödvändiga reparationer och underhållsåtgärder. En 
grupp personer inom SKS tillsammans med personer från Kvarnåkershamns 
stugägarförening, Silte Hembygdsgård samt andra frivilliga, beslöt därför att påbörja arbetet 
med att starta RBK och att utarbeta stadgar och ansöka till Skatteverket om 
organisationsnummer.  

 

 


